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1) 1/2010. (I. 21.)  a Bölcsőde Szakmai Programja és az Érdekképviseleti  
Fórum Megalakításának és Működésének Szabályzatáról 
 

 
2) 2/2010. (I. 21.)     Püspökladány Város Közfoglalkoztatási tervéről 
 
 
3) 3/2010. (I. 21.)   a rászorulók részére nyújtott pénzbeli és természetbeni    

szociális ellátások helyi szabályairól  
 
 
 
                       
 
 
 

 
 



 
 J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2010. január 21-én 

tartott  ülésén. 
 
 

 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Márkus Gábor, Kovács 

Krisztina, Pella Pál, Sárvári János, Gazdag Jenőné dr, Dr. Szöőr 
István bizottsági tagok 

 
 Papp Lászlóné óvodavezető 
 Dúró Zoltánné vezető gondozónő  
 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert mind a 7 bizottsági tag 
jelen van.  
Megállapítom, hogy a bizottság 7 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Előterjesztés a Bölcsőde Szakmai Programja és az Érdekképviseleti Fórum 

Megalakításának és Működésének Szabályzata elfogadására 
 
2. Előterjesztés a Püspökladány Város Közfoglalkoztatási tervének elfogadására 

3. Előterjesztés a rászorulók részére nyújtott pénzbeli és természetbeni szociális 

ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosításáról    

4. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására  (zárt ülés) 

5. Előterjesztés szociális bérlakás bérleti szerződésének meghosszabbításához 

szükséges jogosultság igazolására (zárt ülés)  

6. K ü l ö n f é l é k  
 
 
 
 
 
 



1.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a törvények alapján folyik a működés, 
világos a fogalmazás, túl sok vitára ezzel kapcsolatban nincs lehetőség.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  mennyi az igénylők száma, mi az ellátotti létszám? 
 
Sárvári János bizottsági tag.   Ellentmondást látok abban, hogy 18 bölcsődés van, 
szemben az 500 fő körüli óvodás létszámmal, miért ilyen kicsi a létszám? 
 
Gazdag Jenőné dr:   van-e várakozási idő, a tervezett két évre csökkentett GYED 
ellátással összefüggésben terveznek-e valamilyen lépést?  
 
Papp Lászlóné intézményvezető:  a működési költség kevés, a szülők alapítványt 
hoztak létre, igazán jó pályázati lehetőség még nem volt. Módszertani megújulásra 
került sor.  
A 18 férőhelyen jelenleg is 22-24 gyermek van, a férőhely bővítése indokolt.  
Két csoport működne 24 fővel, óvodai helyiséget venne át a bölcsőde.  
A bölcsődébe igazolt munkaviszony, vagy jegyzői intézkedés alapján nyerhet valaki 
felvételt. A működési idő reggel 6,30-től 17 óráig tart, de rugalmasan alkalmazkodunk 
egyedi igényekhez is, ügyeleti rendszert működtetünk.  
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:  a szülők jövedelme milyen, lehet-e tudni?  
 
Papp Lászlóné intézményvezető:   erről nincs adat, ez nekünk nem szükséges, 
átlagos családok gyermekeről van szó. A bölcsőde „szükséges rossz” , a gyermekek 
társas igénye 3 éves kor körül jelentkezik.  
 
Dúró Zoltánné vezető gondozónő:  a szülők közötti kapcsolat jó, az alapítvány 
létrehozására a szülők részére volt igény.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   nem maradhat így ez az állapot, igény 
mutatkozik arra, hogy a gyermekeknek helye legyen, technikai, személyi szinten is 
indokolt a fejlesztés. A jövőben nagyobb mértékben kell ezzel a kérdéssel 
foglalkozni, jelenleg a születésszám a felére csökkent, utalok a nemzetpolitikára, 
változásra van szükség.  
  
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
                                                         
 
1/2010. (I. 21.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a Bölcsőde Szakmai 
Programja és az Érdekképviseleti Fórum Megalakításának és Működésének 
Szabályzata elfogadására tett előterjesztés határozati javaslatában foglaltakkal 
egyetért, azt elfogadásra javasolja.  



2.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 
2/2010. (I. 21.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága Püspökladány Város 
Közfoglalkoztatási tervét jónak tartja és elfogadásra javasolja  
 
 
 
3.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
                                                         
 
 
3/2010. (I. 21.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a rászorulók részére 
nyújtott pénzbeli és természetbeni szociális ellátások helyi szabályairól szóló 
rendelet módosításáról benyújtott előterjesztésben foglaltakkal egyetért, elfogadásra 
javasolja.  
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


